
KIRKEHAVEN  - BESTYRELSEN 

BESTYRELSESMØDE  I  KIRKEHAVEN 

ONSDAG 7. AUGUST 2019 KL. 9,,00 I FÆLLESHUSET. 

REFERAT 

Tilstede: Alle - dog var der afbud fra Per L. 

1. Godkendelse af dagsordenen. 

Godkendt. 

2. Valg af ordfører. 

Jens blev valgt. 

3. Godkendelse af referat af 19. juni 2019: 

Godkendt. 

4. Formandens meddelelser: 

• Per har holdt et møde med Martin W. han er overordnet for ejendomsfunktionen . 

• Angående problemer med duerne i kælderen – det undersøges om opsætning af hønsenet.  Per følger op 

på sagen. 

• Rotterne lever bl.a. af dueæg. 

• Westen kan ikke mere klare at rengøre de 2elevatorer – stor tak til dem begge. Er der mon nogle andre 

der vil overtage dette arbejde? 

 

5. Fortsættelse/Nedsættelse af udvalg. Hvordan går det? 

 

a. Råderet/Beboermappe, Birgit, Jens og Leif. Gruppen indkaldes til møder  fra august 2019. Mandage 26/8 

– 16/9 – 7/10 kl. 10,00. 

b. 1 udvalg for løsning af renovering af kælderen. Per, Preben, Leif og Per L. Hvor langt er sagen? Sagen 

ligger i Ishøj Boligselskab/Domea. Den skal jo sendes til behandling i Ishøj Kommune. 

c. Budgetudvalg. Bente, Per T.  og Preben. Intet nyt. 

d. Cykelskur. Leif og Per L. Der arbejdes med sagen. Men p.g.a. manglende penge – udsættes behandlingen 

af denne sag. 

e. Skilteudvalg, Preben og Birgit.  Preben samler op på de skilte der mangler. Der er skrevet til dem, de 

skilte vi mangler. 

 

6. Drøftelse af budgettet for 2020: 

• Domea siger nu, at vi er ansvarlige for budgettet, vi har tidligere fået af vide, at det var vi ikke, det var 

Domea, men at vi selvfølgelig skal behandle og tage stilling til forslag til budget. 



• Der skal laves en plan over vedligeholdelse af vores bede, Per beder om denne.  

• Når budgetforslaget sendes ud, skal der et notat med, som Per og Birgit laver. (Efterfølgende er der 

desværre sket det, at Domea har sendt forslaget ud). Notatet laves til Afdelingsmødet. 

• Forslag til Afdelingsmødet – angående Budgettet – skal være indsendt – senest 11. september 2019. 

• Vi har ikke modtaget det årlige tilskud fra Kirken på kr. 10.000. Bente rykker. 

7. Planlægning af Afdelingsmødet 18. september 2019: 

Der indkøbes vand og der sættes borde op. Thomas er dirigent. 

 

8. Drøftelse af placering og indhold af 2 Frivillighedsdage – efterår/forår: 

Birgit og Preben kommer med et forslag til næste bestyrelsesmøde. Det der kan laves er f.eks: 

Fejning af trapper og gange og fortove. 

Køkkenskabe vaskes af. 

Vinduespudsning af Fælleshus. 

Bedene – vedligeholdes. M.m. 

 

9. Eventuelt: 

• Birgit foreslog, at der arrangeres et møde på Vestforbrændingen – her i efteråret. 

• Bede Seniorrådet om at de også tager forslaget om at Bus 400 holder ved Kirkehaven/Kærbo. 

• Der sendes brev til Ishøj Kommune om Bus 400 og – ved næste valg og fremover, at vi kan stemme i 

KULTURCAFEEN. 

Referat: 

Birgit Nielsen 

23. august 2019 

 

 

 


